

東華三院特殊學校 聯校運動會頒獎典禮

TWGHS Joint Special Schools Sports Day Award Presentation Ceremony

東華三院屬下三所特殊學校舉行聯校運動會，頒獎典禮邀得教育局副秘書長劉穎賢博士蒞臨主禮，鼓勵及訓勉同學。運動會氣氛熱鬧而充滿活力，學生、家長及義工共500多人參與本屆運動會，參賽共約900人次。

The 3 special schools of TWGHS held a Joint Sports Day. The Award Ceremony was officiated by Dr. LAU Wing Yin, Verena, Deputy Secretary for Education, who offered words of encouragement and motivation to the students. The sports day was marked by a vibrant and lively atmosphere, attracting over 500 participants, including students, parents and volunteers, with approximately 900 competition entries.

一眾嘉賓與獲頒「傑出運動員獎」的學生合照。
The guests took a photo with student athletes who won the "Outstanding Athlete Award".



本院主席兼名譽校監何猷啟先生(右一)及副主席兼學務委員會主任委員伍怡先生(左一)頒發紀念品予教育局副秘書長劉穎賢博士(右二)。

Mr. HO Yau Kai, Orlando (right 1), the Chairman cum Honorary Supervisor, and Mr. Jonathan NG (left 1), Vice-Chairman cum Chairman of the Education Committee, presented a souvenir to the officiating guest Dr. LAU Wing Yin, Verena (right 2), Deputy Secretary for Education.



本院主席何猷啟先生(左)在副主席伍怡先生(右)陪同下，致贈紀念品予教育局副秘書長陳碧華博士(左圖中)及香港教育大學協理副校長(學術質素保證)及心理學系教授楊少詩教授(右圖中)。

Accompanied by Mr. Johnathan NG (right), Vice-Chairman, Mr. HO Yau Kai, Orlando (left), the Chairman, presented souvenirs to Dr. CHAN Pik Wa, Gloria (left photo, centre), Deputy Secretary for Education, and Prof. YEUNG Siu Sze, Susanna (right photo, centre), Associate Vice-President (Quality Assurance) cum Professor of Department of Psychology of The Education University of Hong Kong.

社區健康齊關注2026 Community Wellness Awareness 2026

東華三院黃大仙醫院與香港佛教醫院和聖母醫院合辦的「社區健康齊關注2026」圓滿舉行。活動以「關愛同心 善樂滿紛」為主題，特設各類健康互動站、表演節目和工作坊，鼓勵公眾關注身心靈健康，並普及相關知識和技巧，以提高公眾對老齡精神健康的關注和加強對疾病預防的認識。活動反應熱烈，吸引逾5,000人次參與。

The "Community Wellness Awareness 2026" event, jointly organised by TWGHS Wong Tai Sin Hospital, Hong Kong Buddhist Hospital, and Our Lady of Maryknoll Hospital, was successfully held. Under the theme of "Healthy Minds, Caring Together", the event featured a range of health interactive stations, performances, and workshops, encouraging the public to pay attention to their physical, mental, and spiritual well-being, while also popularising relevant knowledge and skills. This event aimed to enhance public awareness of mental health among the elderly and to strengthen understanding of disease prevention. It received an enthusiastic response, attracting over 5,000 participants.



慈善屋邨冠軍：田灣邨
Champion of Charity Public Housing Competition: Tin Wan Estate



慈善屋苑冠軍：香港仔中心
Champion of Charity Private Housing Competition: Aberdeen Centre



香港註冊中醫學會
Hong Kong Registered Chinese Medicine Practitioners Association



綠色專線小巴總商會
G.M.B. Maxicab Operators General Association Ltd.

東華三院郭一葦中學30周年校慶典禮 30th Anniversary Ceremony of the Establishment of TWGHS Kwok Yat Wai College

典禮邀得教育局副秘書長陳碧華博士(右六)、香港教育大學協理副校長(學術質素保證)及心理學系教授楊少詩教授(右五)、學校捐建人家族代表暨校董郭家聲先生(左五)主禮，並與東華三院主席暨名譽校監何猷啟先生(左六)、副主席暨校監伍怡先生(右四)及一眾嘉賓主持啟動儀式。該校近年積極推動數字教育，將人工智能融入教學和學校管理，並透過多元課程，鼓勵學生善用各類現代化學習設備。

Dr. CHAN Pik Wa, Gloria (right 6), Deputy Secretary for Education, and Prof. YEUNG Siu Sze, Susanna (right 5), Associate Vice President (Quality Assurance) cum Professor of Department of Psychology of The Education University of Hong Kong, Mr. K S KWOK, Raymond (left 5), representative of the school donor's family and School Manager were invited to officiate at the Ceremony, and to host the Kick-off Ceremony together with Mr. HO Yau Kai, Orlando (left 6), the Chairman cum Honorary School Supervisor, Mr. Jonathan NG (right 4), Vice-Chairman cum School Supervisor, and other guests. In recent years, the College has proactively promoted digital education by integrating artificial intelligence into both teaching and school management. Through a diversified curriculum, students are encouraged to make full use of various modern learning facilities.



醫院管理局主席范鴻齡SBS太平紳士(左七)、醫院管理局九龍中醫院聯網總監張復熾醫生(右二)、東華三院主席暨東華三院黃大仙醫院醫院管治委員會主席何猷啟先生(左六)、副主席暨東華三院黃大仙醫院醫院管治委員會委員李曠怡先生(左四)、東華三院黃大仙醫院行政總監陳允健醫生(右一)及一眾嘉賓主持開幕禮。

Mr. FAN Hung Ling, Henry, SBS, JP (left 7), Chairman of the Hospital Authority, Dr. Eric CHEUNG (right 2), Cluster Chief Executive of Kowloon Central, Mr. HO Yau Kai, Orlando (left 6), Chairman of TWGHS cum Chairman of the Hospital Governing Committee of TWGHS Wong Tai Sin Hospital, Mr. LEE Kwong Yee, Jason Joseph (left 4), Vice-Chairman cum Member of the Hospital Governing Committee of TWGHS Wong Tai Sin Hospital, Dr. Frank CHAN (right 1), Hospital Chief Executive of TWGHS Wong Tai Sin Hospital, officiated at the Kick-off Ceremony along with the guests.

東華三院155周年籌款活動頒獎晚會 TWGHS 155th Anniversary Fund-raising Activities - Prize Presentation Dinner

本院舉辦「東華三院155周年籌款活動頒獎晚會」，以答謝各屋邨、屋苑及團體踴躍支持並為本院舉辦多項籌款活動。晚會上頒發多個籌款比賽獎項，其中田灣邨及香港仔中心分別榮獲2025/26年度慈善屋邨及慈善屋苑冠軍，各籌得逾港幣97萬元及180萬元善款。

The Group hosted the Prize Presentation Dinner to express its heartfelt appreciation to public housing, private housing estates, and organisations for their generous support in organising a wide range of fund-raising activities. Multiple awards were presented during the Dinner in recognition of their outstanding fundraising achievements. Tin Wan Estate and Aberdeen Centre were crowned Champions of 2025/26 Charity Public Housing and Private Housing Competition, raising over HK\$0.97 million and HK\$1.8 million respectively.



香港的士商會有限公司
Hong Kong Taxi Owners' Association Ltd.



香港公共小巴車主司機協進總會
H. K. Public Light Bus Owner & Driver Association